

Protokoll

Protokoll fört vid styrelsemöte med Dacke scoutdistrikt 2018-05-26 med telefonmöte.

| | | |
|-------------------|---------------------|-----------------|
| Närvarande | Henrik Bodenhem | Ordförande |
| | Marcus Svensson | Vice ordförande |
| | Nicklas Johansson | Sekreterare |
| | Sophie Karlsson | Ledamot |
| | Cina Persson | Ledamot |
| | Tobias Bernhardsson | Suppleant |
| | Christoffer Persson | Suppleant |

| | | |
|----------------------|------------------------|---------------------|
| Ej närvarande | Hugo Lindahl | Anmält förhinder |
| | Linnéa Sohlberg Olsson | Anmält förhinder |
| | Marcus Carlsson | Ej anmält förhinder |
| | Erling Karlsson | Ej anmält förhinder |

- § 53 Mötet öppnas Ordförande hälsar alla välkomna och öppnar mötet.
- § 54 Val av mötessekreterare **Styrelsen beslutar**
att utse Nicklas Johansson till mötessekreterare.
- § 55 Val av justerare **Styrelsen beslutar**
att utse Marcus Svensson att tillsammans med ordförande justera mötesprotokollet.
- § 56 Godkännande av dagordningen **Styrelsen beslutar**
att godkänna den föreslagna dagordningen.
- § 57 Föregående mötesprotokoll **Styrelsen beslutar**
att inte godkänna föregående styrelseprotokoll från 2018-04-07 då detta inte är fysiskt justerat.
- § 58 Inkommen post Besked om deklarationsskyldighet.
Scoutmuseéts vänner.
- § 59 Rapporter 1/AU
Inget att rapportera.
- 2/DURK
Hugo Lindahl deltog på den nationella utmanarträffen i Stockholm.

3/Ekonomi

Kundfordringarna är nu i fas. Allt som ska vara betalt är det.

Linnéa Sohlberg Olsson har ett bidrag där vi ännu inte fått in motprestationen. Hon påminner om detta igen.

Det finns inget större att anmärka på i perioden. Intäkterna är lägre än motsvarande period föregående år, kostnaderna är ungefär detsamma. Perioden (April) ger ett överskott på 35 585 kr. Ackumulerat under året (Januari – April) har vi ett överskott på 73 165 kr.

4/Förvaltningsgruppen

Almö: Inväntar skriftligt besked av länsstyrelsen Blekinge län, om att Bräkne Hoby scoutkår övertagit ansvaret för Almö lägerplats.

Marcus Svensson ska kontakta på länsstyrelsen igen.

Mörbylånga: Henrik Bodenhem har klippt gräset. Diskuterade uthyrningen i sommar vilka som kan ta avsyning.

Sotning av skorstenen gick igenom utan anmärkning.

Förrådet: Inventering av förrådet i Emmaboda är gjord.

5/Informationsgruppen

Inget att rapportera. Mycket arbete att göra.

6/Inspirationsgruppen

Geocachinghajk genomfördes.

Likaså DM.

Finns en plan att köra en utbildningshelg i Norra Småland våren 2019.

7/Kårer/Faddrar

Inget att rapportera.

8/Läger

Legend

3 kårer i distriktet har preliminäransmält sig men inte definitivansmält. 1500-1600 deltagare är definitivansmällda.

9/Utvecklingskonsulent

Rapport från första kvartalet 2018 har kommit.

Ny konsulent Adam Lundberg stationerad i Göteborg.

10/Övrigt

Inget övrigt att rapportera om.

- | | | |
|------|--------------------------------|---|
| § 60 | Utveckling av fonder | Tas upp på nästa möte. |
| § 61 | Buss till Demokratijamboree | Tobias Bernhardsson kollar vidare på buss med Oscar Sundås och Norra Smålands scoutdistrikt. |
| § 62 | GDPR | Tas upp på nästa möte. |
| § 63 | Kommande arrangemang | Distriktsavslutning för styrelsen och arbetsgrupper i Mörbylånga 15-17 juni. Sommarläger Legend 29 juli-4 aug. |
| § 64 | Övrigt | Till upptakten i höst skall alla i distriktsstyrelsen ha gått webutbildningen Trygga möten. Telefonmöte ska inte läggas på helgen. |
| § 65 | Mötet avslutas | Ordförande avslutar mötet. |

Ordförande Henrik Bodenhem

Justerare Marcus Svensson

Sekreterare Nicklas Johansson